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8 2018_CBS_02044 Dienstverlening drukkerij verenigingen - Goedkeuren

Samenstelling

Aanwezig:
mevrouw Vera Celis; mevrouw Nadine Laeremans; mevrouw Marleen Verboven; de heer Bart Julliams; 
mevrouw Griet Verhesen; de heer Pieter Verhesen; de heer Ben Van Looveren; de heer Gie Claes

Verontschuldigd:
mevrouw Griet Smaers; de heer François Mylle, Algemeen Directeur

Beschrijving
Aanleiding en context
De laatste weken krijgen de werknemers in de stedelijke drukkerij regelmatig vragen van verenigingen over de 
dienstverlening. Blijkbaar doet het gerucht de ronde dat verenigingen op zeer korte termijn niet meer in de 
drukkerij terecht kunnen. 

De dienst communicatie stelt voor de verenigingen de correcte informatie te geven en gerust te stellen via een 
communicatie naar de adviesraden. 

Het college van burgemeester en schepenen vroeg op 13 juli 2018 een overzicht van wat de drukkerij nu nog 
voor welke verenigingen drukt. De drukkerij heeft nu een overzicht bezorgd. Het overzicht is als bijlage 
toegevoegd.

Argumentatie
Het overzicht bevat enkele de namen van de verenigingen die nog een beroep doen op de drukkerij. De 
sectormanager heeft meer gedetailleerde informatie opgevraagd maar die is nog niet beschikbaar.

Uit de beschikbare informatie als bijlage blijkt dat er nog wel gedrukt wordt voor verenigingen. Drukken is 
economisch enkel verantwoord vanaf een bepaalde oplage. Zo lang de drukpers in gebruik is, kan dat nog en is 
dat ook beter voor het rendement van de pers. Zodra de pers uit gebruik wordt genomen, kunnen dezelfde 
opdrachten ook via de copyservice gemaakt worden als het bestuur deze service aan de verenigingen wil 
behouden. Kopieerapparaten zoals er in de drukkerij een staat, worden steeds beter. De kwaliteit benadert die 
van drukwerk.

Op basis van deze informatie stellen we voor de tekst voor communicatie niet aan te passen. 

Besluit
Artikel 1
Het college van burgemeester en schepen beslist onderstaand bericht te verspreiden naar de Geelse 
verenigingen aangesloten bij een adviesraad:
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De laatste weken krijgen de werknemers in de stedelijke drukkerij regelmatig vragen over de dienstverlening. 

Het college van burgemeester en schepenen besliste in juni 2016 om de economische activiteit drukkerij af te 
bouwen omdat dit geen kerntaak is en concurrentieel met de privésector. Deze beslissing geldt nog steeds. De 
drukkerij startte in 2018 met de geleidelijke afbouw van  haar activiteiten. Op termijn zal de drukpers uit dienst 
genomen worden, maar een exacte datum is nog niet gekend. Dit betekent echter niet dat verenigingen niet 
meer terecht kunnen in de stedelijke drukkerij. De meeste verenigingen doen beroep op de drukkerij voor 
printopdrachten (kopieën) en afwerking. Het bestuur heeft geen plannen om deze dienstverlening aan Geelse 
verenigingen af te bouwen. Zolang de drukpers in dienst is, kunnen verenigingen ook nog voor deze 
dienstverlening in de drukkerij terecht. 

Aldus beslist in bovenvermelde zitting,
Namens het College van Burgemeester en Schepenen 

Algemeen directeur Burgemeester
François Mylle Vera Celis


